

臺北市私立復興實驗高級中學-小學雙語部 112 學年度 1 學期英文朗讀比賽辦法

一、目的：為鼓勵雙語部學生對英語朗讀的興趣及英語正確用法。

二、主辦單位：小學雙語部

三、參加對象：小學雙語部 2~6 年級學生

四、比賽時間：六年級 112 年 09 月 11 日(星期一)上午 8 時 00 分

五年級 112 年 09 月 25 日(星期一)上午 8 時 00 分

四年級 112 年 10 月 11 日(星期三)上午 8 時 00 分

三年級 112 年 10 月 18 日(星期三)上午 8 時 00 分

二年級 112 年 12 月 25 日(星期一)上午 8 時 00 分

五、比賽地點：B1 小禮堂

六、比賽辦法：

1. 五六年級各班推派 5 名參賽者；二至四年級每班 3 名。

2. 每位參賽者在比賽前八分鐘拿到文章。

3. 每位參賽者有八分鐘準備時間。

※ 參賽者拿到題目後僅可參考字典、辭典、百科全書，其餘用品皆不可帶至考場。

※ 參賽者聽到 2 分鐘鈴聲即為結束。

七、評分標準：

1. 語音（聲、韻、調、語調） 占 50%

2. 發音（咬字） 占 40%

3. 儀態（儀容、態度、表情） 占 10%

八、評審：由校長聘請雙語部教師擔任。

九、獎勵：依評分高低錄取前三名，頒發獎狀、獎章以茲鼓勵。

十、本辦法經行政會議通過後實施。

**Taipei Fuhsing Private School - Elementary Bilingual Division
Fall Semester of 2023 English Reading Contest**

1. Objective: To encourage more accurate use of the language and the interest in reciting aloud.
2. Managed by Elementary Bilingual Division
3. Participants: Elementary Bilingual Grade 2~6 students
4. Time:
 - Grade 6 at 8:00 am on Monday, September 11th, 2023
 - Grade 5 at 8:00 am on Monday, September 25th, 2023
 - Grade 4 at 8:00 am on Wednesday, October 11th, 2023
 - Grade 3 at 8:00 am on Wednesday, October 18th, 2023
 - Grade 2 at 8:00 am on Monday, December 25th, 2023
5. Location: B1
6. Method:
 - G5-G6 selects 5 contestants; and G2-4 selects 3 contestants from each class.
 - Each contestant will receive the topic 8 minutes prior to the contest.
 - Each contestant has preparation time of 8 minutes.
 - Please note that contestants can only use dictionaries and thesaurus after receiving the topic. Contestants cannot use anything else.
 - Contestants must stop when 2 minutes is up.
7. Judging Criteria:

Pronunciation & Intonation	50%
Accuracy of words	40%
Mannerism	10%
8. Judges: Bilingual English teachers to be appointed by the principal
9. Award: Top 3 students will receive Fuhsing certificates and pins.

.....
**Taipei Fuhsing Private School - Elementary Bilingual Division
Fall Semester of 2023 English Reading Contest**

Grade ____ Class _____

Student No.	Name (Chinese)	Name (English)

Signature of Homeroom Teacher: _____ Date: _____

- ※ Grade 6 please return this form to Bilingual Office by Sep. 4th.
- ※ Grade 5 please return this form to Bilingual Office by Sep. 11th.
- ※ Grade 4 please return this form to Bilingual Office by Oct. 4th.
- ※ Grade 3 please return this form to Bilingual Office by Oct. 11th.
- ※ Grade 2 please return this form to Bilingual Office by Dec. 18th.